
 
 

 
 
 
Aan Burgemeester en wethouders  
van de gemeente Bloemendaal 
 
 
 
 
Bloemendaal, 23 oktober 2023 
 
Betreft: advies betreffende het meerjarenbeleidsplan Sociaal domein Bloemendaal.  
 
Geacht college, 
 
Voor de zomervakantie van dit jaar werd de Wmo-raad sociaal domein uitgenodigd om input 
te leveren voor het op te stellen meerjarenbeleidsplan Sociaal domein Bloemendaal. Graag 
gingen – en gaan – we op dit verzoek in. 
 
Op dat moment was duidelijk dat het nieuwe beleid minder in detail uitgewerkt zou worden, 
maar vooral voorwaardenscheppend en waar mogelijk ambitieuzer. Van de afgelopen 
periode is lering getrokken dat de wereld snel kan veranderen door o.a. de uitbraak van 
corona en de komst van Oekraïners.  
Het nu voorliggende eindconcept is te karakteriseren als ambitieus en veelomvattend. Dat 
laatste omdat veel aanpalende terreinen binnen het sociaal domein getrokken worden. 
 
Door medewerkers van de gemeente is in onze vergadering de opzet van het nieuwe beleid 
toegelicht en we juichen toe dat wordt aangehaakt bij de doelstellingen uit de programma’s 
SPUK en GALA en de cijfermatige onderbouwing uit het Integraal Zorgakkoord. Preventie 
krijgt een prominentere plek en de koppeling tussen medische en sociale aspecten wordt 
daarbij versterkt.  
 
Aspecten waar we veel waardering voor hebben: 

• Veel aandacht voor verbinding met partners en inwoners. Inwonersparticipatie op 
jeugdbeleid waarin de jeugd een eigen plek krijgt willen we graag vanuit onze raad 
van harte ondersteunen en desgewenst mede faciliteren. 

• Terechte aandacht voor de verschillen per dorpskern. We zijn benieuwd of deze 
verschillen nader worden onderzocht en welke consequenties daarmee zullen 
samenhangen.  

• Kansrijke start voor alle jonge Bloemendalers door voorschoolse educatie 

• Opzetten van een Lokale Inclusie Agenda 

• Verbeteren van de communicatie en vindbaarheid van allerlei voorzieningen en 
regelingen, waaronder onafhankelijke clientondersteuning 

 



Waar we zorgen over hebben zijn: 

• Aandacht voor monitoring, prioriteiten stellen en evaluatie: wat komt er terecht van 
het beleid? Hoe kan bijgestuurd worden?  

• De voorgenomen verbouwing van de bibliotheek van Bloemendaal die naar onze 
overtuiging niet recht doet aan de wens/doelstelling om daar een echte ‘brede bieb’ te 
realiseren binnen de bestaande ruimte. Dit voornemen betreft uitvoering en past niet 
in een beleidsplan. Maar we vragen ons af of realisatie van dit voornemen wel 
bijdraagt aan de doelstellingen van het voorgestelde beleid; het lijkt een louter door 
bezuinigingen ontstane oplossing. In onze beleving is nooit geformuleerd noch 
getoetst aan welke criteria een ‘brede bieb’ moet voldoen. 

• Participeren is niet alleen reageren maar ook mede initiëren. Een oproep aan de 

inwoners om initiatieven, die passen bij de doelstellingen van dit plan maar die niet 

genoemd zijn, te komen bespreken met de wethouder, mag niet ontbreken.  

We zien een breed en ambitieus plan, waarover we – vooral ten aanzien van de uitvoering -

graag regelmatig systematisch geïnformeerd willen worden.  

Tot slot: we danken de gemeente voor de inbreng die we tijdens het opstellen van het plan 

hebben kunnen leveren en we wensen de gemeente heel veel succes bij het uitvoeren 

ervan.  

Met vriendelijke groet, 

 
 

 

B. Schuuring 

Vicevoorzitter Wmo-raad Sociaal Domein Bloemendaal 

 
 

 

 


